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V.U.  Jonatan Voets
Bierenberg 41
1640 Sint-Genesius-Rode

Op zondag 14 oktober 2012 staat onze jonge afdeling voor een uitdaging die 
we zeker niet uit de weg willen gaan. Die uitdaging bestaat erin de teleurgang 

van onze gemeente een halt toe te roepen. We zijn ervan overtuigd dit te kunnen 
met jullie steun.

We hoeven niet langer te tolereren dat de huidige meerderheid in het gemeente-
bestuur enkel bezig is met communautair getouwtrek en de hoop tot aansluiting 
bij Brussel. Volgens de N-VA moet een gemeentebestuur vooral bezig zijn met beleid 
voeren ten voordele van de bevolking. Wij willen niet dat Rode het getto wordt van 
Brussel. Wij willen dat onze gemeente opnieuw tot leven komt. Wij geloven in de 
‘kracht van verandering’.

Laat u niet vangen!
Onlangs las ik in enkele Franstalige kranten dat onze huidige (Franstalige) 
meerderheid er alles wil aan doen opdat er geen tweede Vlaamse schepen zou 
komen. En men is blijkbaar tot veel bereid. Er zullen opnieuw federale strijd punten 
op het lokale bord gegooid worden in de hoop dat iedereen schrik krijgt en men de 
kracht van verandering eerder als een bedreiging gaat zien. Laat u niet vangen! 
N-VA Rode komt op voor alle Rodenaren en we hebben enkel oog voor een goed 
lokaal beleid.

•	 De N-VA wil gebruik maken van de middelen die door de provincie Vlaams-
Brabant en de Vlaamse overheid worden aangeboden om aan beleid te doen, in 
plaats van deze te weigeren omdat ze van de verkeerde overheid komen.

•	 De N-VA wil het dorpscentrum en de stationsbuurt opwaarderen en levendig 
maken door handelaars te stimuleren en de veiligheid te waarborgen.

•	 De N-VA wil naast een correcte en duidelijke 
communicatie met de bevolking ook oplos-
singen zoeken voor de problemen van deze 
tijd.

non-beLeid omkeren
De N-VA zet in op verandering. Wij willen het 
non-beleid van de afgelopen jaren omkeren en 
rekenen daarvoor op jullie steun.

Samen kunnen we Sint-Genesius-Rode over-
nemen en er opnieuw een gemeente van maken 
waar het goed is om te wonen, te leven en te 
werken!

Jonatan Voets
Voorzitter N-VA  
Sint-Genesius-Rode

De kracht van verandering
eetfestijn

Sint-Genesius-Rode



N-VA Rode sprak met Jos Fluyt en Ludo De Becker, 
respectievelijk penningmeester en secretaris van de 

lokale afdeling.

Waarom is de N-VA nodig in Rode?
Jos: De N-VA is overal zeer nuttig maar zeker in Rode. 
Door hier te wonen, te werken en te leven ervaar je alle 
tekortkomingen van het huidige beleid.
Ludo: Ik denk dat er nood is aan wat frisse ideeën in ons 
lokale politieke landschap. We zijn de afgelopen jaren in 
slaap gewiegd door een beleid dat er geen was en het feit 
dat de oppositie monddood is gemaakt.

Was voor jullie de N-VA dan de enige optie?
Ludo: Na het uiteenvallen van de VU heb ik voor de N-VA 
gekozen. Lang heb ik daar niet moeten over nadenken.
Jos:	 Ik	 ben	 steeds	 zeer	 fier	 geweest	 op	 mijn	 Vlaamse	
afkomst, maar met respect voor anderstaligen. Ik 
verwacht ook het omgekeerde. De N-VA is de beste partij 
om dit te verwezenlijken.

Waarvoor staat de N-VA qua programma?
Ludo: Nationaal gezien is de N-VA van oordeel dat de 
toekomst aan de deelstaten is, maar ook veel meer dan 
dat. Ons sociaal-economisch programma wordt door 
vele objectieve mensen als sterk en goed beoordeeld.
Jos: Op lokaal vlak denk ik dat we een beleid moeten 
voeren waarin elke Rodenaar iets terugvindt van 
datgene wat hij of zij belangrijk vindt.

Kan de N-VA iets betekenen in de Rodense politiek?
Ludo: Voor de Franstaligen en een deel van de Vlamingen 
zijn wij zogezegd enkel bezig met communautaire 
onderwerpen. We kunnen hen geruststellen. We zullen 
spijtig genoeg  zeker niet in staat zijn om in Rode de 
faciliteiten af te schaffen.

Jos: We willen in de eerste plaats vooral de inwoners 
van onze gemeente geven waar ze recht op hebben: een 
degelijk en echt bestuur …
Ludo: ... met duidelijke punten rond veiligheid, mobili-
teit, infrastructuur enzovoort. Zo hebben we hier geen 
of nauwelijks buitenschoolse kinderopvang tijdens 
de schoolvakanties. In een maatschappij waarin de 
combinatie van werken en gezin steeds moeilijker wordt, 
is dit toch onbegrijpelijk?
Jos: Het communautaire is natuurlijk nooit ver weg 
in onze Vlaamse Rand. Elke Vlaamse gemeente heeft 
recht op subsidies van de Vlaamse overheid voor een 
officiële	 gemeentelijke	 jeugd-,	 sport-	 en	 cultuurraad.	
In Rode hebben we die niet. Hierdoor lopen we niet 
alleen werkingsmiddelen mis, maar ook een prachtig 
instrument om anderstaligen te laten integreren in 
Vlaanderen.
Ludo: Gelukkig voor onze sport- en cultuurverenigingen 
zijn die los van de beleidsmensen jaren geleden wel 
opgericht door enkele Rodenaren. 
Jos: Ook als het over gezondheidszorg gaat worden de 
communautaire wapens bovengehaald. Het Vlaams 
bevolkingsonderzoek naar borstkanker is eigenlijk 
niet welkom in onze gemeente, wegens té Vlaams. De 
mammobiel nam gelukkig zelf het initiatief om een 
alternatieve partner te zoeken en kwam zo uit bij vzw 
De Rand en de Boesdaalhoeve.

Durven jullie zich wagen aan een prognose?
Ludo: Ik ben niet zo goed in prognoses.
Jos: De plaatselijke verkiezingen moeten terug gaan 
over de gemeentepolitiek en niet weer verworden tot 
een verkapte talentelling. We hopen van een brede 
laag van de Rodense bevolking de kans te krijgen om 
het tij te doen keren, want dat willen we doen voor alle 
Rodenaren.

Onze verbazing was groot toen midden april het ‘Bulletin MR de Rhode-
Saint-Genèse’ in de bussen viel. De MR van Rode heeft (alweer) de moeite 

gedaan om een (zeer klein) deel van haar infoblaadje te vertalen naar het 
Engels en het Nederlands. Naast een enkele dt-fout willen we u deze zin 
zeker niet onthouden: “... Ondanks het laaijdig aankondiging en op twee 
dagen van Kerstmis was het lokaal vol. Veel vragen waren gesteld. ... 
Daarna hadden iedreen het moegelijkheid om samen te praten rond een 
drink. (...)” 

Voor de moeite geven we een welverdiende 2 op 10.

In gesprek met ...
Jos Fluyt en Ludo De Becker

Goed geprobeerd, toch gebuisd



Sociaal bewogen en toch Vlaams. Er is een tijd 
geweest dat deze woorden nauwelijks in één zin 

uitgesproken konden worden. Ondervoorzitter Lode 
Topff en bestuurslid Veerle Coenaerts bewijzen het 
tegendeel.

Vanwaar kunnen we jullie kennen?
Lode: Ik ben Lode Topff, geboren in Neerpelt, 53 jaar, 
gehuwd en vader van drie kinderen. Midden jaren 80 
ben ik samen met mijn vrouw en kinderen naar Sint-
Genesius-Rode komen wonen. De laatste 10 jaar ben ik 
hoofdverpleegkundige in een rusthuis in Anderlecht.
Veerle: Dat is niet zo moeilijk: al wie ooit een kind in de 
Gemeentelijke Basisschool Wauterbos gehad heeft, kent 
me als Juf Veerle.

Waarom kozen jullie voor de N-VA?
Veerle: De N-VA is de partij waar ik me helemaal kan 
in terugvinden. Ik ben Vlaming in hart en nieren en zie 
met lede ogen de verfransing van onze mooie gemeente 
toenemen. Het is ‘de’ partij die standvastig is en doet 
wat ze zegt en niet zwicht voor mooie beloftes! Dat zijn 
principes waar ik van hou!
Lode: Het werd tijd voor verandering, voor vernieuwing, 
voor herwaardering van het Vlaamse karakter in onze 
gemeente. Ik wil hier dan ook aan meewerken. Ik wil 
mij actief kunnen inzetten voor het welzijn van alle 
inwoners, zonder onderscheid te maken tussen afkomst, 
taal of religie zolang iedereen maar respect heeft voor 
onze taal, cultuur en gemeenschap.

Jullie zijn sociaal bewogen, waarin uit zich dat?
Lode: Zorg dragen voor lijkt me wel inherent aan elke 
persoon. Economie, deugdelijk bestuur en  gezonde 
financiën	zijn	belangrijk	in	een	gemeente.	Maar	het	moet	
ook over de mensen gaan. 

Veerle: Als zorgjuf op school ben ik begaan met het 
welbevinden van kinderen. Mijn vrije tijd wordt 
grotendeels opgeslorpt door vrijwilligerswerk. Zo 
kan je me ontmoeten in het ziekenhuis van Halle 
waar ik patiënten een luisterend oor bied. Ik begeleid 
ook mensen met een verstandelijke beperking tijdens 
vakanties en allerhande activiteiten. Het bezoeken van 
eenzame bejaarden staat ook op mijn programma.

Is het N-VA-programma voldoende sociaal?
Veerle: Ja, dat denk ik wel. De N-VA heeft een duidelijke 
visie over het sociaal beleid van gemeenten. Wij ijveren 
er bijvoorbeeld voor dat bij grote verkavelingen 10 tot 
20 procent van de woningen sociale woningen zouden 
worden. Ook willen wij de senioren meer betrekken bij 
het beleid door middel van seniorenadviesraden.
Lode:  We weten allemaal dat door de vergrijzing van 
de bevolking de groep van de senioren een steeds 
groter wordende groep is. Een kwalitatieve zorg- en 
dienstverlening op maat van de ouderen is voor de N-VA 
dan ook een recht.

Hoe kan zich dat vertalen naar het lokale beleid?
Lode: Het lokale beleid moet zorgen voor communicatie 
en samenwerking tussen de besturen en diverse 
welzijnsactoren. Een lokaal sociaal beleid gecoördineerd 
door de verantwoordelijken is essentieel. Ook op het 
vlak van jeugdbeleid kan nog veel gedaan worden.
Veerle: Ik denk dat elke ouder bezorgd is om het feit 
dat onze kinderen niet meer in Rode kunnen blijven 
wonen omdat het hier onbetaalbaar geworden is! 
Dus een aandachtspunt is zeker meer sociale huur-en 
koopwoningen. Ik ben er rotsvast van overtuigd dat het 
op het lokale niveau zeer belangrijk is om te luisteren 
naar de noden van alleenstaande moeders, werkende 
ouders met kinderen en senioren.

In gesprek met ...
Lode Topff en Veerle Coenaerts

Grappig toeval?

 Herinnert u zich nog de foto bij onze prijsvraag in ons 
vorig blaadje? Dat was een foto van de afsluiting naast 

de Molenbeek in de Stationsstraat. Kort na het verschijnen 
van het blaadje werd deze verroeste afsluiting plots 
vervangen door een nieuwe, veel hogere variant. Het 
kan	de	veiligheid	van	voorbijgangers	en	fietsers	alleen	
maar ten goede komen.

PS: de winnaar van de prijsvraag was aangenaam 
verrast toen we hem de mand met streekproducten 
gingen overhandigen maar wou liever niet met foto in 
ons blaadje staan.



Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
E: info@n-va.be   www.n-va.be

J A ,  D E  N - V A  S P R E E K T  M E  A A N

n DE HEER n MEVROUW

NAAM:                                 VOORNAAM: 

STRAAT:

POSTCODE: GEMEENTE:

TEL: E-MAIL: GEBOORTEDATUM:       /       /

n Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

n Ik wens het N-VA-programma te ontvangen.   
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N-VA kiest resoluut voor verandering
Vlamingen vragen een strenger migratiebeleid, een hervorming van justitie en grondige sociaal-economische hervormingen. Maar
we kregen met Di Rupo en met CD&V, sp.a en Open Vld net het omgekeerde. “On n'y touchera pas”, verkondigde Laurette
Onkelinx in naam van de PS. Tegenover dat status quo plaatst de N-VA de kracht van de verandering. 

De verandering begint in UW stad of gemeente
Wie Elio in 2014 weg wil, moet in oktober 2012 op de N-VA stemmen. Want
er zal in de Wetstraat pas echt naar de Dorpsstraat geluisterd worden als men
ook in die Dorpsstraat massaal op de N-VA stemt. 

R E G E R I N G  P A K T  O N D E R N E M I N G E N  E N  B E D R I J F S L E I D E R S  A A N

Di Rupo jaagt bedrijven

uit België weg
udigestrategiewijzigingen kunnen de ondernemingen de bijkomende

d twijken Tochisde reputatieschade voor ons

t b talen ERIC POMPEN

Ni t alleen de Europese Commissie plaatst vraagtekens bij de begroting 2012 die de feder

di d Ook het Rekenhof heeft een hele reeks bezwaren. Het neemt in een

l n komt zeer vaak tot de conclusie da

i taf

REKENHOF MAAKT KIPKAP

VAN BEGROTING
K R I T I E K  O P  O V E R H E I D S I N K O M S T E N

Lof der gezondheid. 
Van apologie tot utopie?
Het nieuwe boek van N-VA-senator dr. Louis Ide
weerlegt enkele hardnekkige mythes in de
gezondheidszorg. Het boek belangt iedereen aan,
want de gezondheidszorg kost u jaarlijks 35 miljard
euro, waarvan u er 10 miljard uit eigen zak betaalt. 

Meer lezen?
U vindt het boek in de boekhandel (14,50 euro).
Bent u lid van de N-VA? Dan betaalt u slechts
12,50 euro inclusief verzendingskosten als u
rechtstreeks bestelt bij Uitgeverij Pelckmans 
(t. 03 660 27 20) of via de website
www.lofdergezondheid.be.

‘In enkele jaren tijd werd Louis Ide
een belangrijke stem in het debat

over de gezondheidszorg. Zijn
nieuwste denkoefening, Lof der 

gezondheid. Van apologie tot 
utopie?, is verplichte lectuur voor
wie zich om de toekomst van de 
gezondheidszorg bekommert.’

Rik van Cauwelaert, 
strategisch directeur Knack
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